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شماره

صفحه

روزنامه

ضریب جینی که بیانگر فاصله طبقاتی است در سال گذشته کاهش یافت 
 ۴۰۰ و   ۹۹ سال  به  نسبت  سال گذشته  در  فقرا  و  ثروتمندان  فاصله  یعنی 

کمتر شده است.
وزیر اقتصاد گفت: با حذف ارز ترجیحی و پرداخت یارانه نقدی ۳۰۰ و ۴۰۰ 
 هزار تومانی کف درآمدی افراد افزایش پیدا کرد و این فاصله درآمدی کم 

شد.
برنامه  یک  در  خاندوزی  احسان  سید  خبرآنلاین،  خبرگزاری  گزارش  به 
تلویزیونی اظهار داشت: تورم از سال ۹۷ تا امروز همچنان بالا بوده و هنوز 

هم در سطح بالایی است، اما دولت توانست از چاله رکود خارج شود و به 
سمت رشد و پیشرفت اقتصاد، افزایش سلامت و عدالت اقتصاد حرکت کند 
و ضریب جینی که بیانگر فاصله طبقاتی است در سال گذشته کاهش یافت 
یعنی فاصله ثروتمندان و فقیرترین اقشار جامعه در سال گذشته نسبت به 
سال ۹۹ و ۴۰۰ کمتر شده است. وی در مورد اینکه آیا وضع فقرا بهتر شد 
یا ثروتمندان دارایی کمتری پیدا کرده اند؟ پاسخ داد: با حذف ارز ترجیحی 
و پرداخت یارانه نقدی ۳۰۰ و ۴۰۰ هزار تومانی کف درآمدی افراد افزایش 

پیدا کرد و این فاصله درآمدی کم شد.

وال استریت ژورنال گزارش داد؛

رایزنی ریاض و پکن برای ساخت 
نیروگاه هسته ای در عربستان

ادعای وزیر اقتصاد درباره وضع مالی خانوارها: 

در نشست مشترک مدیران بیمه گر تصمیم گیری شد؛

سامانه نسخه الکترونیک برای همه بیمه ها 
یکسان می شود

سه  عامل  مدیران  تصمیم  بنابر 
نسخه  سامانه  بیمه گر،  سازمان 
بیمه ها  همه  برای  الکترونیک 

یکسان می شود.
در  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
عامل  مدیران  اخیر  ننشست 
بیمه  اجتماعی،  تأمین  سازمان های 
سلامت و بیمه نیروهای مسلح که به 
ایران  بیمه سلامت  سازمان  میزبانی 
برگزار شد، موضوع یکپارچه سازی 
مورد  الکترونیک  نسخه  سامانه 

توافق طرفین قرار گرفت.
مدیرعامل  ناصحی  محمدمهدی 
هدف  ایران،  سلامت  بیمه  سازمان 
در  را، سرعت  این طرح  اجرای  از 

ارائه خدمت به مردم عنوان کرد و 
گفت: این تصمیم، یک اتفاق خوب 
است که باعث اطمینان بیشتر مردم 
به بیمه ها می شود.وی افزود: با این 
علتی،  هر  به  احیاناً  اگر  تصمیم، 
سامانه  شد؛  قطع  سامانه ها  از  یکی 
دهد.ناصحی  پوشش  بتواند  دیگر 
همچنین، کوتاه شدن فرایند خدمت 
را مورد تاکید قرار داد و گفت: از 
ایران،  سلامت  بیمه  سازمان  ناحیه 
سامانه  شدن  یکسان  برای  شرایط 
است.وی  فراهم  الکترونیک  نسخه 
از  اعم  پزشک  هزار   ۹۸ افزود: 
طرف قرارداد و غیر قرارداد، با بیمه 

سلامت نسخه تجویز می کنند.

ژورنال  استریت  وال  روزنامه 
سعودی  عربستان  که  داد  گزارش 
برای  چین  پیشنهاد  بررسی  حال  در 
این  در  هسته ای  نیروگاه  ساخت 

کشور است.
از رویترز،  نقل  به  ایلنا   به گزارش 
ژورنال  استریت  وال  روزنامه 
سعودی  عربستان  که  داد  گزارش 
برای  چین  پیشنهاد  بررسی  حال  در 
این  در  هسته ای  نیروگاه  ساخت 

کشور است.
مقامات  از  نقل  به  روزنامه  این 
سعودی مطلع نوشت که شرکت ملی 
دولتی  شرکت  یک  چین،  هسته ای 
پیشنهاد  »سی ان ان سی«،  به  موسوم 
در  هسته ای  نیروگاه  یک  ساخت 
قطر  مرزهای  نزدیک  شرقی،  استان 

و قطر را ارائه کرده است.
ایالات  از  پیشتر  سعودی  عربستان 

هسته ای  برنامه  ایجاد  برای  متحده 
عنوان  به  خود  خاک  در  غیرنظامی 
بخشی از توافق احتمالی عادی سازی 
با اسرائیل درخواست همکاری کرده 
گذشته  در  آمریکایی  مقامات  بود. 
گفته اند که تنها در صورتی فناوری 
خواهند  اشتراک  به  را  هسته ای 
غنی سازی  از  توافق  که  گذاشت 
پلوتونیوم  بازفرآوری  یا  اورانیوم 
مسیر  دو  راکتور،  در  شده  تولید 
هسته ای،  سلاح های  ساخت  برای 

جلوگیری کند.
که  افزود  ژورنال  استریت  وال 
که  کردند  اذعان  سعودی  مقامات 
با چین  این موضوع  مورد  در  بحث 
»جو  دولت  ترغیب  برای  راهی 
به  آمریکا  رئیس جمهور  بایدن«، 
اشاعه  عدم  الزامات  از  چشم پوشی 

هسته ای است.

 NDB صفری معاون دیپلماسی وزارت امور خارجه گفت: با رئیس بانک
به  ایشان دعوت شد که  از  و  داشتم  ملاقاتی  بریکس(  اعضای  )بانک 
این بانک  تا ما سهمی به عنوان عضو جدید در  بیایند  ایران  به  زودی 
داشته باشیم و از پتانسیل های این بانک جهت فاینانس پروژه ها استفاده 

کنیم.
به گزارش حوزه سیاست خارجی ایرنا؛ مهدی صفری معاون اقتصادی 
وزارت امور خارجه گفت: ما با پنج کشور عضو بریکس روابط بسیار 
خوبی داریم و در چهارچوب بریکس می توانیم روابط تجاری و اقتصادی 
با یکدیگر را گسترش بدهیم، بریکس توانایی تجارت و مبادلات مالی 

ما را ارتقا خواهد داد.
اعضای  )بانک   NDB بانک  رئیس  با  چهارچوب  این  در  افزود:  وی 
ایران  به  به زودی  ایشان دعوت شد که  از  بریکس( ملاقاتی داشتم و 
بیایند تا ما سهمی به عنوان عضو جدید در این بانک داشته باشیم و از 
این قدم  استفاده کنیم.  فاینانس پروژه ها  بانک جهت  این  پتانسیل های 
مثبت و مفیدی خواهد بود. رئیس بانک بریکس نیز به شدت از حضور 

ایران در این بانک استقبال کرد.
معاون دیپلماسی اقتصادی وزیر امورخارجه خاطرنشان کرد: ورود ایران 
سیاسی،  قدرت  تقویت  و  چندجانبه گرایی  تقویت  موجب  بریکس  به 

گرایی  جانبه  یک  تضعیف  به  و  شد  خواهد  ایران  تجاری  و  اقتصادی 
می انجامد.

صفری ادامه داد: ما نیز امتیازاتی برای کشورهای بریکس داریم. از جمله 
اتفاقاً رئیس جمهور برزیل و نخست وزیر  موضوع علم و فناوری که 
هند در ملاقات های خود با رئیس جمهور ایران خواهان تقویت روابط 

در این حوزه بودند.
وی تاکید کرد: مسائل انرژی و کریدورهایی که از طریق ایران، شمال 
را به جنوب و شرق را به غرب متصل می کند برای کشورهای عضو 
بریکس اهمیت دارد چرا که ایران در تأمین امنیت انرژی از طریق خلیج 

فارس و دریای عمان نقش تعیین کننده ای دارد.

معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه خبر داد؛

فروند   ۵۵۰ کشور  حاضر  حال  نیاز  گفت:  هواپیمایی  سازمان  رئیس 
هواپیما است اما فقط ۱۸۰ فروند هواپیما سر خط داریم و به همین دلیل 
با وجود افزایش مسیرهای پروازی، مسافران اعتراض دارند که بلیت 

هواپیما سخت پیدا می شود.
به گزارش تابناک به نقل از ایرنا، محمد محمدی بخش رئیس سازمان 
شده  طولانی  هواپیما  بلیت  خرید  صف  چرا  اینکه  درباره  هواپیمایی 
هوایی  ناوگان  هم   ۱۴۰۱ بهار  از  باشید  داشته  نظر  در  گفت:  است، 
بیشتر شده است و هم مسیرهای پروازی افزایش یافته است؛ همزمان 
ضریب اشغال به بالای ۹۵ درصد رسیده است و هواپیماها با حداکثر 
افزایش  وجود  با  که  است  داده  رخ  اتفاقی  چه  پس  می پرند.  ظرفیت 
پروازها، مسافران اعتراض دارند که بلیت هواپیما سخت پیدا می شود؟ 
ما می گوییم قیمت مناسب حمل و نقل بخش هوایی و افزایش ایمنی، 

عامل افزایش تقاضا شده است.
رئیس سازمان هواپیمایی توضیح داد: امروز دیگر در ایران فصل »لو 
سیزن« و »های سیزن« وجود ندارد و معنای خود را از دست داده و 

همواره در دوره اوج تقاضای سفر هستیم.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: در شرایط استقبال از حمل و نقل 
نیاز حال حاضر کشور  است.  تاثیرگذار  هوایی کسری هواپیماها هم 
۵۵۰ فروند هواپیما است، اما فقط ۱۸۰ فروند هواپیما سر خط داریم. ما 
در پی توسعه ناوگان هستیم تا آرامش به بازار بازگردد. همزمان در 
امیدواریم  با کاهش عرضه مواجه هستیم که  نقل  سایر شقوق حمل و 

این مشکل حل شود.
رئیس سازمان هواپیمایی گفت: به علت افزایش تقاضا و کمبود عرضه 
هستیم.  مواجه  زمینه  این  در  سوداگری  و  هواپیما  بلیت  سیاه  بازار  با 
نظارت های  و  پیدا کرده اند  ورود  هم  حاکمیتی  و  امنیتی  دستگاه های 

دقیق تری در این حوزه اتفاق خواهد افتاد.
ریس سازمان هواپیمایی در پاسخ به این پرسش که از محل هواپیماهای 
زمینگیر چند فروند به ناوگان هوایی کشور تا پایان سال اضافه خواهد 
هواپیما  فروند   ۵۵۰ به  فعلی  تقاضای  وضعیت  با  داد:  توضیح  شد؟ 
شده  ثبت  هواپیمای  فروند   ۳۳۰ داد:  توضیح  بخش  نیازمندیم.محمدی 
گراند  که  است  بیشتر  سال   ۲ از  رقم  این  از  فروند   ۱۳۹ که  داریم 
)زمینگیر( شده است. تعدادی از این هواپیماها قابل برگشت به چرخه 
نیستند و حرفه ای نیست هواپیمایی که ۲۰ سال است گراند شده را جزو 
دارایی ها محاسبه کنیم و قرار است پارک دایمی هواپیماهای زمینگیر 
را در کنار فرودگاه همدان تأسیس کنیم.وی گفت: تعداد هواپیماهای 
قابل برگشت که در شرایط سخت تحریم امکان تعمیر و استفاده دارند 
در برنامه اورهال هستند و شما اخبار روزانه اورهال و اضافه شدن به 

ناوگان را می شنوید.
 ۱۸۰ اکنون  هم  کلی  طور  به  کرد:  تصریح  هواپیمایی  سازمان  رئیس 
حال  در  کشور  فرودگاه های  در  که  داریم  فعال  هواپیمای  فروند 
 ۳۷۰ به  هواپیما  فروند   ۵۵۰ رقم  به  رسیدن  تا  و  هستند  خدمت رسانی 

فروند هواپیمای دیگر نیازمندیم.

رئیس سازمان هواپیمایی:

خبر/خدیجه غضنفری: محمد حسن اسدی در  بازدید مشترک مدیریت 
کرد:  اظهار  جوان  سینمایی  پردیس  پروژه  از  رسانه  اصحاب  و  شهری 
اجرای این پروژه در یک مقطع زمانی به دلیل اختلاف با پیمانکار پروژه 
با عزم جدی شهرداری فراخوان مناقصه پیمانکار  اما  کاملًا تعطیل بود، 

جدید انجام شد و روند احداث در دستور کار قرار گرفت.
محمدحسن اسدی ادامه داد: پروژه پردیس سینمایی جوان یک نماد برای 
شهر شیراز خواهد شد که افزایش سرانه فضاهای فرهنگی، هنری و ادبی 

را در بر خواهد داشت.
مجموع  در  نفری  هزار  یک  ظرفیت  پروژه  این  برای  اینکه  بیان  با  او 
سالن های سینمای آن در نظر گرفته شده است، افزود: سالن آمفی تئاتر 
این مجموعه نیز ۲۲۰ نفر ظرفیت دارد و ایجاد سایر فضاهای خدماتی و 

رفاهی در حال احداث است.
کرد:  خاطرنشان  شیراز  کلان شهر  شهری  مدیریت  ارشد  مقام  این 
شیراز  شهرداری  در  جدی  صورت  به  پروژه  این  بهره برداری  موضوع 
 آغاز شده است و در مهرماه سال جاری بهره بردار آن مشخص خواهد 

شد. 
اسدی با بیان اینکه ارزش امروز هزینه پروژه ۳۰۰ میلیارد تومان است، 
گفت: قدردان شهرداران و شوراهای اسلامی شهر شیراز در گذشته هستیم.

*بهره برداری از سینما جوان نیازمند همکاری و هم اندیشی متخصصین 
این حوزه است

پردیس  کرد:  اظهار  بازدید  این  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
سینما جوان، یک مجموعه فرهنگی ارزشمند است که در نتیجه زحمات 

شهرداری در حال احداث است.
راستای  در  مجموعه  این  از  بهره برداری  گفت:  حسینی  ابراهیم  سید 
مدیریت و خدمات رسانی آن، نیازمند همکاری و هم اندیشی متخصصین 

این حوزه است.   
*تأکید بر رویکرد فرهنگی در بهره برداری از پروژه پردیس سینمایی 

جوان
رئیس کمیسیون حمل ونقل، ترافیک و عمران شورای اسلامی شهر شیراز 
نیز در این بازدید تصریح کرد: این مجموعه یکی از پروژه های بسیار 
خوبی است که در دوره مدیریت شهری قبل کلنگ زنی و اجرای آن در 

دستور کار قرار گرفت.
رضا محمدیان با اعلام اینکه این پروژه در دوره فعلی مدیریت شهری 
در  که  است  فرهنگی  پروژه ای  مجموعه،  این  افزود:  می رسد،  اتمام  به 
یکی از مناطق محروم شهر شیراز در حال اجراست و احداث آن موجب 

محرومیت زدایی و ارتقای جایگاه منطقه خواهد شد.
این  شهردار  از  شیراز  شهر  شهری  پارلمان  حوزه  عمرانی  مقام  این 
کلان شهر خواست تا این پروژه همزمان با بهره برداری از آن افتتاح شود.
و  اقتصادی  رویکردی  باید  پروژه  این  بهره بردار  کرد:  خاطرنشان  او 

تجاری را در نظر نداشته باشد و تأکید آن بر رویکرد فرهنگی باشد.
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی  و  محرومیت زدایی  کمیته  رئیس 
این  چهره  از  محرومیت زدایی  رویکرد  کرد:  اظهار  بازدید  این  در  نیز 

کلان شهر، باید فرهنگی، عمرانی و شهرسازی باشد.
مدیریت شهری  در  از گذشته  رویکرد  این  افزود:  مریم حسینی  سیده   

وجود داشت و با تداوم آن مردم می توانند از این فضاها استفاده کنند.
به  را  عمومی  فرهنگ  کیفی  ارتقای  جوان  سینمایی  پردیس  *پروژه 

دنبال دارد
پروژه  احداث  اظهار کرد: هدف  نیز  مدیرکل عمرانی شهرداری شیراز 
کلان شهر،  این  کم برخوردار  نقاط  از  یکی  در  جوان  سینمایی  پردیس 

ارتقای کیفی فرهنگ عمومی منطقه است.
بابک همتی افزود: این پروژه در زیر بنایی به مساحت ۵ هزار مترمربع 
در حال احداث است و ۶ سالن دارد که ۵ سالن سینما و یک سالن ویژه 

تئاتر دارد.
او خاطرنشان کرد: ظرفیت این پردیس سینمایی در مجموع یک هزار 
و ۱۰ نفر است و بالاترین استانداردهای صوت و تصویر در سالن های 

سینما لحاظ شده است.
مدیر کل عمرانی شهرداری شیراز تصریح کرد: بوستان جوان در کنار 
این پردیس سینمایی قرار دارد که در آن فرهنگسرایی ایجاد شده است و 

در این فرهنگسرا، یک سالن با ظرفیت ۵۰۰ نفر ایجاد شده است.
همتی خاطرنشان کرد: پردیس سینمایی جوان در حال حاضر ۸۵ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد.
 *نگاهی به پروژه پردیس سینمایی جوان

بازآفرینی  و  عمران  سازمان  اقدامات  از  پروژه  این  گزارش؛  بنابراین 
فضاهای شهری شیراز است که سالن شماره یک پروژه پردیس سینمایی 
و  مترمربع   ۳۸۳ زیربنای  دارای  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۸۵ با  جوان 
با  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۸۵ با   ۲ شماره  سالن  ۲۴۳ صندلی؛  ظرفیت 
زیربنای ۱۰۷ مترمربع و با ظرفیت ۵۷ صندلی، سالن شماره ۳ با پیشرفت 
۸۵ درصدی زیر بنا ۱۰۷ مترمربع با ظرفیت ۵۷ صندلی، سالن شماره ۴ 
با ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی با زیربنای ۳۸۳ مترمربع و ظرفیت ۲۴۳ 
با زیربنای ۲۲۶ مترمربع  با پیشرفت ۷۰ درصد  صندلی، سالن شماره ۵ 
و با ظرفیت ۱۸۱ صندلی و سالن شماره ۶ آن که سالن تئاتر است، ۵۰ 
صندلی   ۲۲۰ و  زیربنا  مترمربع   ۵۵۹ که  دارد  فیزیکی  پیشرفت  درصد 

ظرفیت دارد.
سالن انتظار این مجموعه فرهنگی نیز با ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی شامل 
آمفی  و  محوطه  مترمربع   ۱۳۵۰ زیربنای  با  رفاهی  و  خدماتی  فضاهای 
تئاتر رو باز با ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی در زمینی به مساحت ۵ هزار 

مترمربع در حال احداث است.

شهردار شیراز:

مدیرکل همکاری های بین الملل وزارت بهداشت:

گردشگری سلامت باید تبدیل به یک 
عزم ملی شود

بین الملل  همکاری های  مدیرکل 
اینکه  بیان  با  بهداشت  وزارت 
توسعه  گسترش  زمینه های 
به  ایران  در  سلامت  گردشگری 
گفت:  است،  فراهم  کامل  صورت 
به  تبدیل  باید  سلامت  گردشگری 

یک عزم ملی شود.
مدیرکل  نیکنام  حسین  محمد 
وزارت  الملل  بین  همکاری های 
بهداشت در گفت و گو با خبرنگار 
که  سؤال  این  به  پاسخ  در  ایلنا 
گرفته،  صورت  تلاش های  علیرغم 
گردشگری  در  ایران  اقدامات 
نرسیده  مطلوب  نتیجه  به  سلامت 
جمله  از  کشورها  برخی  و 
پیشی  ما  از  زمینه  این  در  ترکیه 
چیست؟  امر  این  علت  گرفته اند، 
توسعه  گسترش  زمینه های  گفت: 
به  ایران  در  سلامت  گردشگری 

صورت کامل فراهم است.وی ادامه 
نیز در توانمندی  ایران  داد: شهرت 
در حوزه درمان روز به روز بیشتر 
گردشگری  موضوع  اما  می شود. 
سلامت باید تبدیل به یک عزم ملی 
شود و همه بخش های نظام دست به 
دست هم داده و هماهنگ با هم این 

کار را پیش ببرند.
الملل  بین  همکاری های  مدیرکل 
باید  بهداشت تصریح کرد:  وزارت 
ارتقا  این خصوص  در  هماهنگی ها 
و  قضیه  این  اهمیت  فهم  کند  پیدا 
ابعاد مختلف آن قدم اولی است که 
باید برداشته شود. همچنین عزم ملی 
نیاز  خصوص  این  در  هماهنگی  و 

است.

معاون هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی استان فارس خبر داد؛

 برگزاری هفته فیلم هنر و تجربه 
در شیراز 

کل  اداره  سینمایی  و  هنری  معاون 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس 
گفت: با هدف نمایش آثار ارزشمند 
هفته  تجربه،  و  هنر  گروه  فیلم های 
فیلم هنر و تجربه در شیراز برگزار 

می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط 
فارس  استان  اسلامی  ارشاد  و 
ستاد  نشست  در  موسوی نژادیان،  
هماهنگی این جشنواره با بیان اینکه 
فیلم های گروه هنر و تجربه از آثار 
محسوب  سینما  در  نوآور  ارزشمند 
اکتشاف  و  پژوهش  که  می شوند 
در آنها، رکن و محور اساسی است، 
مخاطب  فیلم ها  نوع  این  گفت: 
خاصی دارند و نمایش این فیلم ها به 
بهانه های مختلف می تواند در تقویت 
ارزشی  سینمای  نوع  این  ارتقای  و 

تاثیرگذار باشد.
گروه  فیلم های  اینکه  بیان  با  وی 
دیده  بالای  ظرفیت  تجربه  و  هنر 
دارند،  را در شهرهای مختلف  شدن 
اظهار کرد: با هدف نمایش این آثار 
ارزشمند، هفته فیلم هنر و تجربه در 

شیراز برگزار می شود.
موسوی نژادیان، با اعلام اینکه شهر 
هفتم  تا  چهارم  روزهای  در  شیراز 
شهریورماه جاری میزبان فیلم سازان 
بود،  این حوزه خواهد  در  فعالین  و 
فیلم های  برنامه  این  افزود: در قالب 
آخر،  حرف  دوار،  آخر،  صحنه 
مشق  ایمو،  انسان،  پسر  مهاجران، 
من،  کاپیتان  ناکجا،  مقیمان  امشب، 
پیتر  و  نمی یابد  پایان  هرگز  فلینی 

سلرز به نمایش خواهند آمد.
افتتاحیه  مراسم  اینکه  اعلام  با  وی 
این رویداد سینمایی در روز چهارم 
در  آخر  صحنه  نمایش  با  شهریور 
شد،  خواهد  برگزار  فرهنگ  سینما 
اظهار کرد: برای این هفته برگزاری 
نظر  در  تخصصی  کارگاه  چهار 

گرفته شده است.
هنرمندان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
توانایی در استان فارس منشأ ساخت 
افزود:  بودند  ارزشمند  هنری  آثار 
و  فرهنگ  کل  اداره  در  ما  وظیفه 
ارشاد اسلامی ایجاد زمینه برگزاری 

چنین رویدادهایی است ما وظیفه مان 
را انجام می دهیم و قطعاً حضور شما 
هنرمندان عزیز و استفاده شما از این 

محافل باعث دلگرمی است.
هستیم  خرسند  بسیار  داد:  ادامه  وی 
تجربه  و  هنر  فیلم  هفته  اولین  که 
می شود.  برگزار  فارس  استان  در 
مغتنمی  فرصت  موقعیت ها  این 
اشتراک گذاری  تجربیات  که  است 
کارگاه ها  در  حضور  قطعاً  و  شود 
اندازه  به  تخصصی  نشست های  و 
چندین واحد دانشگاهی ارزش دارد 
می شود  مباحثی  یادگیری  به  منجر 
در  دیگری حتی  در جای  شاید  که 
تجربیات  این  نشود  دانشگاه  کلاس 

را به دست آورد.
فرهنگ  سینما  اینکه  اعلام  با  وی 
هفته  این  برگزاری  برای  شیراز، 
در نظر گرفته شده است، از اعطای 
کلاس های  در  حضور  گواهی 
هفته  گفت:  و  داد  خبر  آموزشی 
گروه  همت  به  تجربه  و  هنر  فیلم 
سینمای هنر و تجربه مرکز گسترش 
پویانمایی  سینمای مستند، تجربی و 
و اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان فارس با مشارکت و همراهی 
خانه  استان،  جوانان  سینمای  انجمن 
فارس،  اسلامی  انقلاب  فیلمسازان 
سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی 
و  اسناد  مرکز  شیراز،  شهرداری 
کشور  جنوب  منطقه  ملی  کتابخانه 
برگزار  فرهنگ  سینما  مجموعه  و 

می شود.
اینکه  اعلام  با  نژادیان  موسوی 
حضور  با  تجربه  انتقال  کارگاه های 
تصویربرداری  درویش،  احمدرضا 
حضور  با  خلاقانه  نورپردازی  و 
هاشم مرادی، مستند علمی با حضور 
سیاوش صفاریان پور و انتقال تجربه 
معنا و فرم با حضور علی رویین تن 

برگزار می شود.
روز   ۱۶ ساعت  است  ذکر  به  لازم 
چهار شهریور ۱۴۰۲ مراسم افتتاحیه 
با حضور سخنرانی مدیرعامل مرکز 
و  تجربی  مستند،  سینمای  گسترش 
و  فارس  ارشاد  مدیرکل  پویانمایی، 
تجربه  و  هنر  سینمایی  گروه  مدیر 

برگزار می شود.

امنیتی  سیاسی  معاونت  سرپرست 
گفت:  فارس  استانداری  اجتماعی 
شروع  ابتدای  از  سیزدهم  دولت 
را  خود  خارجی  سیاست  فعالیت، 
فعال  و  پویا  دیپلماسی  بر  مبتنی 

قرار دارد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
فارس اسماعیل قزل سفلی در آیین 
فرماندار شهرستان  معارفه  تودیع و 
هفته  گرامیداشت  ضمن  نی ریز، 
در  سیزدهم  دولت  افزود:  دولت 
یک  همسایه  کشورهای  قبال 

سیاست فعال در پیش گرفت.
وی ادامه داد: امروز دشمن در یک 
راهبرد  با  ترکیبی  و  نابرابر  جنگ 
می کوشد  پیاپی  بحران های  تولید 
که در حوزه های مختلف اقتصادی، 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی مردم را 

ناامید و خسته کند.
امنیتی  حوزه  در  کرد:  اظهار  او 
گذشته  ماه های  در  که  هرچند 
به  مرتبه   ۲ اما  ماند  ناکام  دشمن 
مطهر  حرم  نمازگزاران  و  زائران 
تروریستی  حمله  )ع(  شاهچراغ 
آنها  می دهد  نشان  که  شد  انجام 
در پایان خط هستند و با این گونه 
ناتوانی شان بیش از  ترورهای کور 

گذشته نمایان شد.
اقتصادی  حوزه  در  گفت:  وی 
اقتصادی  اهرم های  و  ابزار  تمام 
که بزرگترین آن به زعم خودشان 
اما  کار گرفتند  به  را  است  تحریم 
که  بودند  ایران  مردم  این  هم  باز 
پیروز شدند و دشمن اعتراف کرد 
بر  حداکثری  فشار  سیاست  که 
خورده  مفتضحانه  شکست  ایران 

است.

قزل سفلی افزود: در ابتدای دولت 
سیزدهم بسیاری از شهرهای کشور 
و استان در وضعیت قرمز و نارنجی 
کرونایی قرار داشتند، آمار روزانه 
مبتلایان و فوتی ها بسیار بالا بود و 
کسب و کار، تحصیل و مراودات 

اجتماعی تعطیل شده بود.
امنیتی  سیاسی  معاونت  سرپرست 
اجتماعی استانداری فارس افزود: به 
استان،  انتخابات  عنوان رئیس ستاد 
پیش بینی این میزان استقبال برای 

انجام پیش ثبت نام را نمی کردیم.
دنبال  به  دشمن  اینکه  بیان  با  وی 
آسیب های  دادن  جلوه  بزرگ 
و  است  کشور  در  اجتماعی 
طلاق،  حوزه  در  امروز  داد:  ادامه 
خودکشی و اعتیاد مشکلات زیادی 
داریم که با ورود گروه های مردمی 
خواهیم  غلبه  نیز  مشکلات  این  بر 
کرد و باید زمینه ورود گروه های 

مردمی فراهم شود.
او افزود: همه این تلاش های دشمن 
بیانگر این مطلب است که آنان از 
مردم  اجتماعی  و وحدت  پیشرفت 
نگران هستند و حضور هوشمندانه 
مردم در صحنه های دفاع از انقلاب 

دشمنان را ناامید کرده است.
به  خسروانی  یعقوب  آیین  این  در 
نی ریز  فرمانداری  عنوان سرپرست 
مختار  تلاش های  از  و  معرفی 

یوسفی تقدیر شد.

سرپرست معاونت سیاسی امنیتی اجتماعی استانداری 

فارس:

سیاست خارجی دولت سیزدهم 
مبتنی بر دیپلماسی پویا است

تحلیل این خبر را در 
صفحه اول بخوانید


